

**Table I – Solicitation - Bidder Q&A | Questions et réponses des soumissionnaires**

Date	Question #	Question	Response from Canada   Réponse du Canada
June 19, 2024	1. (EN)	Can we obtain a certificate of analysis on the material?	<p>There is no certificate of analysis available. The chemical breakdown of the waste for disposal is provided in the Annex A – Statement of Requirement, para 2.2.</p> <p>Should Suppliers wish to obtain their own samples for analysis, please reference Amendment 002 to the solicitation for further direction.</p>
19 juin, 2024	1. (FR)	Pouvons-nous obtenir un certificat d'analyse du matériel?	<p>Aucun certificat d'analyse n'est disponible. La décomposition chimique des déchets à éliminer est fournie à l'annexe A – Énoncé des besoins, paragraphe 2.2.</p> <p>Si les fournisseurs souhaitent obtenir leurs propres échantillons pour analyse, veuillez faire référence à la modification 002 à la demande de soumissions pour obtenir des instructions supplémentaires.</p>
June 19, 2024	2. (EN)	Can we get a map showing the location of the current container?	Please reference the Annex A, SOR for location of work.
19 juin, 2024	2. (FR)	Pouvons-nous obtenir une carte illustrant l'emplacement du conteneur actuel	Veuillez consulter l'Annexe A, EDB pour le lieu de travail.
June 19, 2024	3. (EN)	Could you please validate the number of days for the issuance of the Certificate of destruction?	Please see the solicitation Amendment 003 document for clarification.
19 juin, 2024	3. (FR)	Pourriez-vous s'il vous plaît valider le nombre de jours pour la délivrance du Certificat de destruction ?	Veuillez consulter le document de modification 003 de la demande de soumissions pour plus de précisions.